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Bestyrelsesmøde i Øernes Kunstfond 

Mødedato: 20. marts 2024  

Sted: CLAY Keramikmuseum Danmark 

 

Deltagere fra Øernes Kunstfond:  

Sarah Smed, Pia Wirnfeldt, Kristoffer Møller Hansen & Birgit Christiansen 

 

Deltager fra Slots- og Kulturstyrelsen:  

Emma Vilstrup & Sara Hedelund 

 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

2. Bordet rundt 

Bestyrelsen orienterede om nyt siden sidst.  

 

3. Beslutninger siden sidste møde 

Styrelsen orienterede om to beslutninger siden sidst, som omhandler to 

tilbagebetalingssager.  

 

4. Økonomi 

Styrelsen orienterede om bestyrelsens økonomi for 2024. Bevillingen er steget 

pga. p/l-reguleringen.  

Bestyrelsen besluttede at afsætte 25.000 kr. til kommunikation i 2024.  

 

5. Statistik 

Bestyrelsen drøftede den seneste statistik på området, som har været drøftet i 

medierne og den fremlagte statistik. Bestyrelsen er positive overfor statikken, 

som viser, at tilskudsmidlerne er godt fordelt i regionerne. 

 

6. Kommunikation 

Bestyrelsen drøftede en kommunikationsstrategi for 2024. I 

kommunikationen af Øernes Kunstfond ønsker bestyrelsen bl.a. at lægge 

vægt på: 

- at De Regionale Kunstfonde er sat i verden for at få midler ud til 

projekter, der er forankret i lokalt 

- at skabe lige adgang til store kunst- og kulturoplevelser i hele landet. 
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Side 2 

- at have et særligt fokus på projekternes møde med publikum.  

 

Bestyrelsen besluttede at anvende de 25.000 kr. til kommunikation på 

kampagner, som kan annonceres digitalt på Facebook mv. Styrelsen 

kontakter bestyrelsen med henblik på udvælgelse af cases.  

 

7. Ansøgningsvejledning og bilag 

Bestyrelsen drøftede eventuelle ændringer i ansøgningsvejledning og bilag, 

herunder: 

- at retningslinjerne for CV’er ikke bliver overholdt.  

- at der skal være en lige behandling af ansøgere, som ikke overholder 

kravene.  

 

Bestyrelsen besluttede at beholde de nuværende kriterier. 

 

8. Evaluering af De Regionale Kunstfonde 

Bestyrelsen drøftede mulige formater for evaluering. På baggrund af 

bestyrelsens input vender sekretariatet tilbage med forslag til 

evalueringsformer på bestyrelsens næste møde i efteråret 2024.  

 

9. Meddelelser 

Styrelsen orienterede om, at der er blevet sendt besked ud om forkert 

klagevejledning for perioden 2018-2021.  

 

10. Næste møde 

Bestyrelsen fastlagde de næste møder således:  

- Uddelingsmøde i efteråret: d. 22. oktober 2024, Slots- og 

Kulturstyrelsen.  

- Forårsmøde i 2025: d. 20. marts 2025, HC. Andersens Festival i 

Odense  

 

11. Evt.  

Der var intet til dette punkt.  

 

12. Mødets gang 

Bestyrelsen er positive overfor at komme rundt og få et indblik i hinandens 

områder. Det værdsættes at komme ud lokalt, da det er også er i De Regionale 

Kunstfondes øjemed.   
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